
Särskilt yttrande
Idrotts-, kultur-och fritidsnämnden 2024-02-14

§ Direktupphandling verksamhet Tungelsta Ridanläggning 2024

Vänsterpartiet anser att Haninge kommun ska underlätta för föreningar att kunna bedriva
idrotts/ och föreningsverksamhet, som våra invånare ska kunna nyttja för möjlighet till en
meningsfull fritid. I denna direktupphandling ser vi fortsatt prov på Haningealliansens arbete
med att riva upp tidigare partnerskapsavtal, med hänvisning till deras politiskt färgade
läsning av kommunallagen, vilket på sikt kommer försvåra och motarbeta föreningar som
drivit välfungerande verksamheter. Vi i Vänsterpartiet anser att den här typen av beslut
behöver ett mer gediget förarbete, där det tydliggörs varför åtgärden är nödvändig,
framförallt när det kommer påverka en verksamhet som tidigare bedrivits på ett
välfungerande sätt (med hjälp av partnerskapsavtal). Tungelsta Ridklubb har själv påtalat att
upphandlingsförfarandet som nu pågår, pådrivet av Haningealliansen, är problematiskt och
kommer riskera att den ideella verksamhet som Tungelsta Ridklubb bedrivit i 40 år kommer
vara svår att upprätthålla på grund av de krav som ställs i avtalet.

Vi i Vänsterpartiet anser att det varit ett bättre förfarande i detta fall att vi kunde förlänga
nyttjanderättsavtalet för Tungelsta Ridklubb, så deras verksamhet fortsatt skulle kunna
komma Haningeborna till nytta.

Därmed yrkar vi i Vänsterpartiet på avslag avseende detta beslut och lämnar detta särskilda
yttrande till protokollet.
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